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Abstract (en)
The substantially spherical device incorporates a body (41) and a cover-assembly (42). The latter has vents (47) and can be screwed onto the body
(41). In use, with the cover (42) removed, the body (41) is filled through the opening (44) with liquid detergent up to the chosen level A or B. The
cover (42) is then fixed and then the device is introduced into the drum of the machine where the linen is already present. During washing, the
detergent is gradually distributed outwards by passing through the vents (47). A flat portion (43) opposite opening (44) facilitates filling the device.
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Abstract (fr)
Le dispositif comprend un corps (41) et un ensemble-couvercle (42). Celui-ci présente des évents (47) et peut être vissé sur le corps (41). En
utilisation, le couvercle (42) étant enlevé, on remplit le corps (41) par l'ouverture (44) de détergent liquide jusqu'au niveau A ou B choisi. On fixe
alors de couvercle (42) puis on introduit le dispositif dans le tambour de la machine où se trouve déjà le linge. Au cours du lavage, le détergent
diffuse progressivement vers l'extérieur en passant par les évents (47). Application au lavage du linge en machine.
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